
Zápisnica č. 53/2005 
zo zasadnutia Vedenia STU dňa 21. februára 2005 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Vojtech Molnár, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Robert Špaček, Helena Žideková, Ernest Bučko, Milan Žalman, Pavel 
Timár 

 
Neprítomný:   
 
Program: 
 

Kontrola plnenia úloh 
1. Návrh systému hodnotenia kvality vzdelávania (pror. Kalužný) 
2. Stav budovania www stránky/redakčného systému (pror. Špaček) 
3. Pedagogická príprava začínajúcich učiteľov STU (pror. Kalužný) 
4. Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková) 
5. Rôzne 
 
Predložené materiály: 
 
1) Zásady manažérstva kvality vzdelávania na STU v Bratislave (pror. Kalužný) – Príloha 1 
2) Projekt: Pedagogické štúdium učiteľov STU (pror. Kalužný) – Príloha 2 
3) Stav budovania internetovej stránky STU/redakčného systému (pror. Špaček) 
4) Distribúcia darčekových a propagačných predmetov (pror. Špaček) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/43/2004, /43/2004, 1/52/2005, 2/52/2005, 6/52/2005, 7/52/2005, 
 
Nesplnené úlohy:  1/43/2004 – plnenie úlohy predĺžené do 7. 03. 2005 
   9/52/2005 – plnenie úlohy predĺžené do 7. 03. 2005 
 
 
K bodu 1: Zásady manažérstva kvality vzdelávania na STU v Bratislave  

(pror. Kalužný) 
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a podrobne ho 

komentoval. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

Ako súvisí predložený materiál so zákonom o VŠ – je tam možnosť 
študentov vyjadrovať sa ku kvalite vzdelávania. Štruktúra riadenia je dosť 
zložitá, bude to v pôsobnosti prorektora alebo bude na to vytvorená komisia.

Pror. Špaček: Nie je dobré, keď kvalitu vzdelávania manažuje iba škola sama. Odberatelia 
absolventov by sa mali k tomu tiež vyjadrovať. 

Rektor Báleš: Zaujímal sa o logické kroky, ktoré budú po schválení materiálu nasledovať. 
Požaduje materiál viacej konkretizovať. 

 
Uznesenie č. 1/53/2005 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Zásady manažérstva kvality vzdelávania na STU 
v Bratislave“ s pripomienkami. 
 



Úloha č. 1/53/2005 
Rektor STU ukladá úlohu vypracovať konkrétne zásady manažérstva kvality vzdelávania na 
STU v Bratislave. 
Z: Pror. Kalužný 
T: 7. 03. 2005. 
 
 
K bodu 2: Stav budovania www stránky/redakčného systému (pror. Špaček) 
  
Pror. Špaček: Predložil písomný materiál na túto tému, ktorý obsahuje aktuálny stav www 

stránky STU, následné kroky a ich harmonogram 
Pror. 
Redhammer: 

Základná filozofia by mala byť taká, že ten, kto materiál vytvára ho na www 
stránku aj umiestňuje a stará sa o jeho aktualizáciu. 

Pror. Kalužný: Treba tento systém dať do života čo najskôr a treba riešiť otázku 
zodpovedného redaktora a redaktora. 

Pror. Špaček: Rozbehne sa to v apríli 2005 vrátane školení. Vo štvrtok 24.2.2005 bude 
o 13. hodine prezentácia tohto systému na počítači. Pozval členov Vedenia 
STU, aby sa na prezentácii zúčastnili. 

Rektor Báleš: Upozornil, že sa pripravuje nová organizačná štruktúra CVT STU a preto 
tento materiál nemôže byť uzavretý na tomto rokovaní a presúva sa na 
rokovanie dňa 21.3.2005. 

 
 
K bodu 3: Pedagogická príprava začínajúcich učiteľov STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomne projekt: „Pedagogické štúdium učiteľov STU“, ktorý 

komplexne rieši túto problematiku na fakultách STU. Uviedol, že sa počíta 
s formou dištančného vzdelávania a časovo je to štúdium rozvrhnuté na 2 
semestre (140 hodín), záverom semestra cca 1 týždňové sústredenie. 

Pror. Špaček: Navrhol, aby VR STU schválila absolvovanie tohto kurzu ako podmienku 
habilitácie. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Zaujímal sa či existuje nejaký vzťah tohto štúdia s pedagogickým štúdiom 
študentov (odpoveď nie), ako to bude s úhradou financií za tento kurz a dal 
návrh, aby KIPP bola univerzitným pracoviskom. 

  
Uznesenie č. 2/53/2005 
Vedenie STU schvaľuje projekt „Pedagogická štúdium učiteľov STU “ a ukladá prorektorovi 
Kalužnému pripraviť podmienky pre začiatok tohto kurzu od nového akademického roku. 
 
K bodu 4 Rozdelenie dotácie (kvestorka Žideková) 
  
Kvestorka 
Žideková: 

Predložila písomný materiál „Rozpis dotácie na rok 2005“ a podrobne 
komentovala jeho obsah. 

 
Stanovisko č. 1/53/2005 
Vedenie STU berie na vedomie predložený materiál „Rozpis dotácie na rok 2005“ a odporúča 
ho v nezmenenej podobe predložiť na rokovanie KR STU. 
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K bodu 5 Rôzne 
 
1) Prorektor Špaček:  

Distribúcia darčekových a propagačných predmetov. Sú k dispozícii tieto materiály: šály 
s grafikou P. Lehockého, zástavy, stolové vlajky, tričká, odznaky, samolepky a je 
pripravená do tlače aj brožúra STU. 
Predseda AS STU Žalman: 
Mala by o tom byť zmienka aj v Štatúte STU, hlavne pokiaľ ide o zástavy 
Pror. Kalužný: 
Čo bude teraz na STU nadradené na oficiálnych príležitostiach – pôvodná zástava 
s historickou medailou alebo nová zástava. Je potrebné dať pokyn fakultám STU, keda 
a pri akých príležitostiach majú používať nové zástavy STU. 
Pror. Špaček: 
Jedná sa o prechdný stav dovtedy, kým budeme mať na STU nový logotyp. Navrhol 
ditribúciu týchto materiálov pre potreby R-STU a fakúlt STU a stlové vlajky, tričká 
a odznaky predávať na všetkých dostupných miestach na STU. 
Kvestorka Žideková: 
Odznaky a tričká STU sa budú predávať na všetkých ŠD STU a na www stránke STU 
bude o tom informácia vrátane ukážky. 

 
Úloha č. 2/53/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť materiál – vypísanie súťaže na vytvorenie logotypu STU. 
Z: Prorektor Špaček 
T: 2. 05. 2005. 
 
Úloha č. 3/53/2005 
Rektor STU ukladá úlohu pripraviť pravidlá pre používanie vlajok STU pri jednotlivých 
príležitostiach. Súčasne vyjasniť s Mgr. Sikorovou pojmy vlajka a zástava. 
Z: Prorektor Špaček 
T: 21. 03. 2005. 
 
 
2) Prorektor Špaček: 

Predložil Vedeniu STU na posúdenie slovenskú verziu brožúrky STU. Navrhol z jednej 
strany slovenská a z druhej strany anglická mutácia. 
 
Rektor Báleš: 
Jednoznačne sa prihovára za to, aby mutácie brožúrky boli vytlačené samostatne. Kvôli 
celkovej predstave pror. Špaček zabezpečí zaslanie tohto návrhu brožúrky vo farebnom 
vyhotovení elektronickou poštou všetkým členom Vedenia STU. 
Predseda AS STU Žalman: 
Zaujímal sa o počet brožúrok, ktoré budú objednané a spôsob financovania. 

 
Uznesenie č. 3/53/2005 
Vedenie STU sa uznieslo, že bude objednaných 1000 ks brožúrok v slovenskej verzii a 1500 
ks brožúrok v anglickej verzii a financované to bude z rozpočtu príslušného oddelenia. 
 
Úloha č. 4/53/2005 
Rektor STU ukladá úlohu zabezpečiť spôsob distribúcie darčekových a propagačných 
predmetov na STU. 

 3



Z: Pror. Špaček 
T: 4. 04. 2005. 
 
3) Úhrada členských poplatkov  

Prorektor Špaček predložil požiadavku na úhradu členských poplatkov:  
SEFI (120 EUR), EAIE (165 EUR) a SAAIC (7000 Sk), EUA (2709 EUR). 

 
Stanovisko č. 2/53/2005 
Vedenie STU súhlasí s uhradením členských poplatkov za STU na rok 2005 tak, ako bolo 
predložené v návrhu. 
 
4) Pror. Špaček: 

Portréty a busty rektorov STU. Zistili, ktorý maliar robil portréty doterajších rektorov 
STU. Chýbajú tam 2 portréty v súčasnosti, ponuka na ich zhotovenie je vo výške 5000 
Sk/kus.. Navrhol preinštalovať galériu rektorov v zasadačke – predložia projekt. Výroba 
búst rektorov je pozastavená. 

 
Stanovisko č. 3/53/2005 
Vedenie STU súhlasí s vyhotovením dvoch chýbajúcich portrétov rektorov STU a očakáva 
preloženie projektu na preinštalovanie týchto portrétov v zasadačke. Busty rektorov STU sa 
zatiaľ vyrábať nebudú. 
 
5) Prorektor Špaček: 

Upozornil, že do 18.2.2005 neboli dodané podklady pre výročnú správu STU, hoci 
termín bol 15.2.2005 

 
Úloha č. 5/53/2005 
Rektor STU ukladá úlohu dodať podklady pre výročnú správu STU urýchlene. 
Z: Všetci členovia Vedenia STU, Timár 
T: 28. 02. 2005. 
 
6) Pavel Timár: 

Predložil členom Vedenia STU ponuku, ktorú poslala firma MODEV s.r.o. Jedná sa 
o akciu na nákup hlavne pánskej konfekcie, pričom uvedená firma ponúkla 
zamestnancom STU zľavu vo výške 1000 Sk na zamestnanca. 

 
Stanovisko č. 4/53/2005 
Vedenie STU súhlasí s návrhom akcie, pričom firma MODEV dodá propagačné materiály aj 
poukážky pre zamestnancov na zľavnený nákup konfekcie v predajniach firmy MODEV. 
 
7) Predseda AS STU Žalman: 

Bola schválená aktualizácia dlhodobého zámeru rozvoja STU na rok 2005 a je treba ju aj 
príslušne zverejniť. 

 
8) Rektor Báleš: 

Rektori 5 univerzít z Bratislavy predložili primátorovi mesta Bratislavy písomnú žiadosť 
o odpustenie alebo zníženie dane z nehnuteľnosti. Zatiaľ sa v tomto smere nedosiahol 
žiaden pozitívny výsledok. 

 
9) Prorektor Kalužný: 

KIA Slovakia požiadala o možnosť prezentácie pred študentami STU a zoznámiť sa 
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s niektorými výučbovými laboratóriami na STU. 
 
Stanovisko č. 5/53/2005 
Vedenie STU súhlasí s oslovením všetkých študentov STU mailom a pozvať ich na 
prezentáciu firmy KIA Slovakia. 
 
 
  
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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